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Kf § 108      

 

 

Allmänhetens frågestund och ledamöternas frågestund 
 
Allmänhet; 

1. Projekteringen med överföringsledningen vad gäller Bäck respektive 

Byholma går inte vidare förrän verksamhetsområdet är fastställt. 

Däremot beslutade tekniska nämnden att gå vidare med Bollstad trots att 

inte verksamhetsområdet är fastställt. Hur kan det vara så? frågar en 

medborgare kommunstyrelsens ordförande. 

Magnus Gunnarsson (M) svarar att det är tekniska nämndens ordförande 

som borde svara men att han delar nämndens beslut att fortsätta med det 

som redan beslutats.  

Karl-Gustav Sundgren (C) svarar att Bollstad är ett så mycket större 

projekt än Bäck och Byholma, det är av den anledningen man driver på 

med Bollstad. 

 

 

Ledamöter; 

 

2. Björn Gullander (V) frågar socialnämndens ordförande; Ljungby 

kommun ”slänger” ut ensamkommande från HVB-hem och 

Sunnerbogymnasiet när dem åldersbestämts av Migrationsverket eller 

fyllt 18 år. Vänsterpartiet hade en motion i mars som fortfarande inte 

behandlats, partiet skrev öppet brev till fullmäktige. Ljungby kommun 

medverkar till psykisk tortyr menar Gullander. Höganäs kommun gör 

likadant men en dom i Förvaltningsrätten i Malmö säger att så kan man 

inte göra. Kommunen får 840 tkr av staten för att hantera 18-åringarnas 

boende på ett humant sätt. En ideell organisation, som vill samarbeta 

med kommunen, har bildats och redan tagit hand on 11 vräkta ungdomar 

i frivilla familjehem. Hur tänker nämnden och förvaltningen hantera 

detta? 

Bo Ederström (M) svarar att man följer regeringens regelverk under 

kontrollerade former. När ungdomarna fyllt 18 år övergår ansvaret till 

Migrationsverket. Socialchefen har haft möte med den ideella föreningen 

och tagit ett beslut om att förskottera 100 tkr mot visade kostnader och 

när de statliga medlen kommer kan föreningen söka mer bidrag. 

Gullander förstår inte vilket regelverk kommunen följer när pengarna 

från regeringen är för att kunna ha kvar ungdomarna i boendena tills 

asylprocessen är färdig? 

Ederstöm (M) menar att det är dubbla budskap från regeringen. 
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3. Björn Gullander (V) ställer en fråga till ordföranden i 

Överförmyndarnämnden. Innan har det varit praxis att den 

ensamkommande fått behålla sin gode man efter 18-årsdagen. Detta har 

varit till stort stöd och hjälp i asylprocessen. Nu har den möjligheten 

strukits. Stämmer det och hur tänker nämnden hantera dessa ungdomars 

elände? 

Ulla Hansson (M) svarat att det stämmer men att alla förstår 

problematiken. Att man ändrat är för att kommunen bör tillämpa samma 

regelverk som regeringen och Migrationsverket.  

 

4. När kan förslag till den nya energiplanen som påbörjades 2013 eller 

2014 vara klar? Frågan ställs till kommunstyrelsens ordförande av Björn 

Gullander (V) I en interpellation 2012 ställdes frågan till 

kommunstyrelsens dåvarande ordförande. Magnus Gunnarsson (M) 

svarar att han ska ge Gullander (V) svar nästa fullmäktige och får tips av 

Gullande att smygtitta på Växjö kommuns energiplan.  

 

5. Roland Johansson (ALT) ställde en fråga till kommunstyrelsens 

ordförande Magnus Gunnarsson (M) om en medarbetares anställning. 

Både kommunfullmäktiges ordförande och Anne Karlsson (S) 

poängterade att personalfrågor inte diskuteras på fullmäktige.    

 

6. Magnus Carlsson (S) har läst att det är problem med att spela på den nya 

hybridgräsplanen på Lagavallen när det är blött. Carlsson anser att det 

inte är tillfyllest att satsa så mycket på en gräsmatta som man sedan inte 

kan använda och frågar tekniska nämndens ordförande hur han ser på 

saken. 

Tekniska nämndens ordförande Karl-Gustaf Sundgren (C) svarar att man 

försöker förbättra detta med olika åtgärder. Representanter från Svenska 

Fotbollsförbundet ska komma till oss för att hjälpa oss med den här 

frågan. 

 

7. Matija Rafaj (S) har läst att socialnämnden har beslutat att ändra 

modellen för fördelning av ersättning från Migrationsverket för 

ensamkommande asylsökande. Kultur- och fritidsnämnden fick tidigare 

5 % ersättning, men får numera bara 2 % ersättning, på grund av att 

socialnämnden har tagit ett beslut. Är det ett fastställt beslut eller är det 

vägledande? frågar Rafaj (S) socialnämndens ordförande.  

Socialnämndens ordförande Bo Ederström (M) svarar att under tidigare 

mandatperioder gjordes ingen fördelning av socialnämndens ersättning 

från Migrationsverket till andra nämnder, utan det är först den här 

mandatperioden som denna modell kom till. Antalet nämnder som 

erhåller ersättning har utökats etappvis, först barn-och 

utbildningsnämnden, därefter kultur- och fritidsnämnden och senast 
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överförmyndarnämnden. Det innebär att procenttalet till varje nämnd 

minskar. 

 

8. Martina Ericsson (SD) frågar om tekniska nämndens ordförande har sett 

TV-programmet Kalla Fakta som handlade om överföringsledningar och 

om han har läst LRFs utredning. 

Tekniska nämndens ordförande Karl-Gustaf Sundgren (C) svarar att han 

inte har sett programmet, men att han har fått det refererat och att det inte 

är översättningsbart till Ljungby kommun. Vad gäller LRFs utredning 

känner han inte till den.  

 

9. Magnus Gunnarsson (M) svarar på två frågor från föregående 

sammanträde: 

Björn Gullander (V) frågade när det alkohol- och drogpolitiska 

handlingsprogrammet ska revideras.  Programmet kommer att vara klart 

i början av kvartal 2 2018 och då kommer det även att inkludera 

spelmissbruk.  

 

10. Emma Johansson Gauffin (S) följde upp sin tidigare interpellation om 

kommunens IT-verksamhet genom att ställa en fråga om fritt wifi. Det 

har vi diskuterat i kommunstyrelsens arbetsutskott och sagt att 

säkerheten blir för låg om man får fri tillgång till wifi utan lösenord. 

Uppdatering av lokalerna i kommunhuset är under slutförande. När det 

gäller back up på egna filer ska det ha gått ut information om hur man 

sparar information till barn- och utbildningsförvaltningen.   

 

 


